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országgyűlési képviselő

Irásbeli választ igénylő kérdés

Dr. Kövér László úrnak
az Országgyű lés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Országgy űlésről szóló törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést
kívánok feltenni Dr. Fazekas Sándor Vidékfejlesztési Miniszter Úrhoz :

„A Parlagfű Bejelentő Rendszerről. . .”

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr !

Korábbi nyilatkozatai szerint 2013 júliusa óta aktívan m űködik a Parlagfű Bejelentő Rendszer, mely
létrehozásának körülményeit különös homály fedi .

Miután a bejelentés óta eltelt csaknem két hónap, kérdezem Miniszter Urat :

Valóban működik a Parlagfű Bejelentő Rendszer?
Hány bejelentés érkezett az említett rendszeren keresztül ?
Milyen intézkedések történtek az egyes bejelentéseket követően?
Az azonnali automatikus rendszerüzeneten túl, mikor és miként értesítik érdemben a
bejelentőket afelől, hogy például indult-e eljárás a bejelentésük kapcsán vag y
mentesítették-e az érintett területet stb . ?
Milyen módon népszerűsítik a Parlagfix Bejelentő Rendszert?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2013 . augusztus 23.

Tisztelettel :

Dr. Oláh Lajos
országgyűlési képviselő
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